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PROTOKOLL nr 13-2022.
Plats: Teamsmöte 8 november 2022.
Tid:    19.00 - ca 22.45.

Närvarande: Fredrik Nilsson, ordförande.
Lena Petri, vice ordförande.
Lotta Hallberg, sekreterare.
Stefan Mörk, ordinarie ledamot.
Mona Plånborg, ordinarie ledamot.
Annika Holm, ordinarie ledamot. T.o.m.§ 264.
Malin Hult, ordinarie ledamot. Från § 261
Leone Nyman, suppleant.
Anna Johansson, suppleant.
Aleksandra Palumbo, suppleant. Från § 260.
Susanne Gustafsson. Adjungerad kassör.

Anmält förhinder: Beatrice Utterström, ordinarie ledamot.
Christina Anehagen, ordinarie ledamot.

Vid protokollet: Lotta Hallberg.
Innehåller § 251 - § 269

§ 251. Mötet öppnades av ordförande Fredrik Nilsson som hälsade alla välkomna.
§ 252. Dagordningen fastställdes.
§ 253. Till justerare valdes Annika Holm.
§ 254. Protokoll Nr 12 godkändes med små justeringar.
§ 255. Beslutslista är omgjort till en ”To-Do” lista.
§ 256. Ekonomisk rapport:

Kassören rapporterar att ekonomin är fortsatt mycket god.
§ 257. Medlemsrapport:

Vi har i oktober 4156 medlemmar. Minus 12 från september. I övrigt inget nytt
Att rapportera.

§ 258. AU beslut:
Inga AU beslut att rapportera.

§ 259. Kommittéer och arbetsgrupper:
Uppf, avelskommittén: Uppdateringar ska ske av den nya mallen i RAS.
Avel och Hälsa: Inget nytt att rapportera.
Rådgivning, uppfödning och utbildning: Vi diskuterade olika problem med att
stödja våra uppfödare och mentorer med gratis föreläsningar.
Bestämdes att det fortsatt ska vara gratis eftersom vi vill uppmuntra och inspirera
mentorer och uppfödare inom rasen.
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Pudelns färger: Stefan redogjorde för vad som hänt sedan förra CS-mötet. Arbetsgruppen
hade möte den 27 oktober. Uppföljning av beslut i CS och diskussion av hur gruppen tar sig
an uppgiften att skapa en digital uppfödarutbildning för SAR-uppfödare. För att arbeta
effektivt delade man upp sig inom arbetsgruppen i par för att:
● arbeta fram modulen som handlar om genetik
● arbeta fram utställningsmodul
● arbeta med uppfödar- och  mentorskapsmodul
● RAS genomsyrar samtliga moduler

CS noterade rapporten

Utställnings.kom:
Domargruppen har godkänt Anette Edlander. Mikael Nilsson blir mentor.
Har ej fått skriftlig bekräftelse på att flytta till Gimo-utställningen.
Dispens sökt för Aleksandra Drott/Staedler 86 hundar i nov på Vilsta-utställningen.
Pudelnationalen i juli 2023 är ett stort arrangemang och planering för alla delar måste
påbörjas i tid!
Sponsring tas tacksamt emot såsom priser, blommor m.m.
Pudel SM borde ha en egen punkt på dagordningen. Västra avd har tillfrågats om de vill vara
med att arrangera. De vill veta vad det innebär. Vilket har besvarats.
Diskuterades om det Agilitydelen och Annika fick i uppdrag att kontakta Agilitykompaniet för
att höra om de kan hjälpa till med arrangemanget.
Hög tid att påbörja arbetet även med rallylydnad- och lydnadsdelarna. Bra om det görs
inlägg på sociala medier där vi söker folk som kan hjälpa till med detta.

Pudelgala.
Information under Rapporter.

§ 260 Kommittén för arbetande pudlar:
BPH diplomen på webben har tekniska problem och funkar inte som tänkt. Tyvärr kan
inskickade resultat ej ha blivit registrerade.

Nya regler för arbetande pudlars listor utvärderas nu. Som det är nu så hinner resultaten inte
komma in i tid genom de rapporter som görs avt. ex  SBK därför behöver varje medlem som
vill vara med på listorna anmäla detta själva. Detta förtydligas också på webben.

Beslut att sista anmälan för listorna ska vara 7 januari-23 och då med bild på protokoll
enligt statuterna.

§ 261 Kommunikationskommittén:
Hemsida: Malin och Annika håller på med en översyn av klubbens webbsida.

Avdelningarnas webbgruppsrepresentanter kommer att bjudas in till dialog och vi kommer att
genomföra en workshop på verksamhetskonferensen i februari.

Nyhetsbrev: Inga nyhetsbrev har getts ut.
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Pudelnytt: I dag går en stor del av klubbens pengar till tryck av medlemstidningen
PudelNytt och behovet av annonsering har minskat. Vi behöver ha en dialog kring syftet med
PudelNytt och om det är en bra kommunikationskanal med medlemmarna. Vad ska vi ha
tidningen till och hur vill medlemmarna ha det. Annonsering har minskat.
Beslöt att godta offerten för PudelNytt 2023 på cirka 250 000 kr/år. Dessutom gör vi en
översyn av innehåll och syfte.

Facebook/ Instagram: Jobbas vidare med dessa.
Pudelfilm: Inget att rapportera.
Mässor: Diskuterade om nya ” Rollups” inför My Dog skulle produceras.
Beslut att CS tar kostnaden för två nya ”Rollups” och att Annika tar fram ett förslag
och beställer sedan.

Sponsorer: Möte den 17 nov med SVEDEA.
Almanackan: Beslöt att godkänna offerten från PipeLine.

§ 262. Vad händer med renrasig hundavel:
Vi följer det som händer inom området och planerar för att ha ett möte med SKK
samt AK för att diskutera det aktuella läget.
Stefan och Fredrik kommer att förbereda en kommentar till SKK angående Border
Collieskrivelsen.
Möte planerat med Nordiska Pudelklubben i november.

§ 263. Organisationsgruppen

Save the date för verksamhetskonferensen 25-26 februari 2023 har skickats till
avdelningarnas styrelser.

Stefan redogjorde ett förslag till uppdragsbeskrivning som gruppen tagit fram:

“Organisationsgruppen arbetar för att stödja Pudelklubbens arbete för att
nå de uppdrag som klubben har. Gruppen ska hjälpa till att möjliggöra att
arbetet blir effektivt, smidigt och att synergieffekter uppnås. Det innebär att gruppen ska
samarbeta med övriga kommittéer för att skapa goda förutsättningar för att SPK ska kunna
fullfölja sitt uppdrag.”

CS beslutade enligt ovan

Stefan redogjorde också för ett förslag på text som kommer att skickas till SPKs avdelningar
för att få representation i organisationsgruppen.
CS konstaterar att texten ser bra ut och att den kan gå ut till avdelningarnas styrelser.

§ 264. Rapporter:
Fredrik rapporterar från kontakt med en länsklubb. Att de vi valt in i SKK
Måste få delta på möten som hålls i organisationen centralt.
Att det behövs fler CUA utbildade. Tillfråga en utbildare om vi kan få hjälp.
Malin rapporterar att hon hämtar sakerna??? Hos Ann-Charlotte på torsdag.
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Stefan rapporterar om Pudelgalan:
Stefan rapporterade att arbetsgruppen haft möte den 8 november. Följande avhandlades:

● Påbörjade arbetet med budgetramar, Lena och Stefan berättade
● Två domare tilltänkta och ska nu tillfrågas
● Beslut om datum behövs
● Underhållning planeras
● Inköp av pokaler och rosett

CS lämnar ett inspel till gruppen att undersöka möjligheten till att arrangera galan i samband
med PF 2023.

Annika H rapporterar att de börjat testa ”Styrelseportalen”. Stefan, Malin och Annika ska
testa den.

§ 265. Inkomna skrivelser:
Bestyrelserapporter ska lämnas in. Aleksandra och Fredrik påminner avdelningarna.

Ang. Bordercollie skrivelserna bör vänta på vallhundsklubbens reaktion.
Specialklubbskonferens 28-29 januari. Senast anmälan 25 nov. !!
Beslöt att de som vill åka ska anmäla sig senast 18 november. Då tas det ett AU beslut.
Lena ordnar detta i messengergruppen.
Förtjänsttecken. Förslag att tillstyrka Västra avd förslag.
Övriga inkomna skrivelser gicks igenom. Skrivelser som ska besvaras är utförda.
Inkomna avdelnings protokoll gicks igenom och lades därefter till handlingarna.

§ 266. SKK protokoll och information:
Lena skriver till AK och frågar om när utvärderingen av hälsoprogram gjorts.

Övriga inkomna protokoll samt information gicks igenom och lades därefter till handlingarna.

§ 267. Kommande möten:
Nästa styrelsemöte är 6 december.
Samtliga ledamöter undersöker om det finns möjlighet till fysiskt styrelsemöte i
samband med My Dog i början av januari.

§ 268. Övriga frågor:
Inget att diskutera.

§ 269. Finns det något som inte får offentliggöras innan publicering:
Nej.
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§ 270. Nästa möte: Sid 5/5
6 december styrelsemöte.

§ 271. Mötets avslutande:
Fredrik tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Vid protokollet:                                                                     Justerare:
Lotta Hallberg.                                                                      Annika Holm

……………………………….                                                  ………………………….

Ordförande.
Fredrik Nilsson

…………………………………


